
Către, 

Serviciul de Administrație Publică Locală Galați 

 

În atenția, 

Doamnei Camelia NEOFIT 

Raport de activitate în intervalul  01.10.2022 - 30.09.2023 

a) Gheorghe BEZMAN, Consilier Local al Municipiului Galați  

b) Fac parte din următoarele comisii: 

1. Comisia de Urbanism numărul 2, 

2. Comisia de locuință socială în condițiile O.U.G. nr. 74/2007, Comisia de analiză a 

solicitărilor de locuințe destinate chiriașilor evacuaţi sau care urmează să fie 

evacuaţi din locuinţele retrocedate foştilor proprietari  care a fost constituită în 

conformitate cu prevederile H.C.L. nr. 462/11.11.2020 . 

c) Numărul ședințelor Consiliului Local la care am participat: 

1. Ședințe ordinare (10), 

2. Ședințe extraordinare (3), 

3. Ședințe extraordinare (convocate de îndată) (10) 

d) Numărul ședințelor de specialitate : 

1. Ședințe comisii (11)  

g) Simpozioane și conferințe similare la care am participat 

i) Alte activități la care am participat în calitate de consilier local: 

1. – La solicitarea unei personae cu handicap, cum ar putea  beneficia de un  loc de 

parcare la adresa de domiciliul, am informat persoana în cauză de procedura  pe 

care trebuie să o urmeze și demersul necesar pentru a  obține acest lucru ( 

acțiunea a avut loc în 10 Octombrie 2022) 
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2. – Am avut întâlnire pe data de 15 Octombrie 2022, cu cetățenii din cartierul  

I. C. Frimu, subiectul tratat a fost pe marginea lipsei locurilor de parcare în zonă, 

iar propunerea a fost de a amenaja locuri de parcare pe strada Nae Leonard. 

3. În data de 10 Iunie 2023, am fost abordat de un grup de cetățeni de pe strada 

Eroilor (segment cuprins între strada Bălcescu și strada Traian), iar problemele 

ridicate sunt următoarele și anume: 

- Lipsa locurilor de parcare, prin restricțiile care sunt aplicate pe strada 

respectivă și cetățenii cer renunțarea la restricțiile impuse cât mai repede 

posibil. 

- Redirijarea traseelor de transport în comun care circulă pe strada Eroilor, 

pentru următorul motiv și anume autobuzele fiind de un tonaj mare nu fac 

decât să pună în pericol clădiriile (locuințele) deja deteriorate,  prin 

accelerarea degrădării imobilelor din zona respectivă. 

4. În data de 19 Iulie 2023, am fost abordat de un grup de cetățeni, în zona străzii 

Basarabiei, nemulțumiți de faptul că traseul 36 a fost desființat și sunt nevoiți să 

schimbe mai multe mijloace de transport (autobuz, tramvai, trolebuz) pentru a 

ajunge la și de la locul de muncă; mulți erau nemulțumiți de faptul ca acest traseu 

făcea legătura cu gara Galați și mulți navetiști pierd trenul, în concluzie cetățenii 

nu agrează faptul că, cu bagaje trebuie să schimbe mai multe mijloace de transport 

pentru a ajunge la destinație și solicită reînființarea traseului 36;  

5. În data de 20 Septembrie 2023, am tratat subiectul Viaductului care face legătura 

dintre orașul Galați și Combinatul Siderurgic Liberty Galați, și anume gropile tot 

mai mari din covorul asfaltic, care  pun în dificultate cetățenii care sunt nevoiți ă-l 

parcurgă fie ocazional, fie pentru a merge zilnic la muncă. 

- Menționez că toate problemele ridicate de cetățenii municipiului Galați au fost 

aduse la cunoștință autoritățiilor locale. 



Întocmit de consilierul local Bezman Gheorghe la data de 20.10.2023. 

 

                                                                              

 


